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Styrelsemöte nr 11
2021-11-29 Mötet hölls via Teams

Jens öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

1 Närvarande

Närvaro Namn
Hus 
nr Roll Mailadress

vakant Ordförande
x Sven Gunnarsson 60 Kassör sven_gunnarsson@hotmail.com
x Mats Jönsson 57 Sekreterare matsajonsson@live.se
x Martin Nordvall 80 Ledamot martin.nordvall@inredningskurser.se 
X Jens Sandringer 64 Ledamot jens.sandringer@gmail.com
x Joakim Skyllermark 61 Valberedning joakimskyllermark@gmail.com

Suppleant
Ulf Lepik 65 Suppleant ulf@prodtek.se

 Nils Kullendorf 72 Webmaster nils.kullendorff@telia.com

2 Kommande möten
Möte nr 11 2022-02-07 kl 19.00 Hos Joakim , 60

3 Föregående protokoll
Protokoll distribueras via hemsidan. Webmaster laddar upp protokollen.

4 Ekonomifrågor
Sven informerade att bokslutet är godkänt av revisorerna och skickas till Tommie för att läggas ut på 
hemsidan. Slutlig godkännande görs på årsstämman.

Samfällighetens årsavgift på 3000:-/år består under 2021 men kommer troligen att behöva höjas 
nästa år p.g.a. underhållsbehov på markbeläggning och framtida avsättning till bland annat nya tak 
på garagelängorna. (se nedan)

Sven skickar ut inbetalningsanmodan på årsavgiften för 2020 inom kort. På denna informeras också 
att bokslutet har lagts in på hemsidan.

5 Utemiljö & Underhåll

 Det finns ett behov av att korrigera ytbeläggningen i samfälligheten. Det verkar som att 
många av brunnsringarna kan ha rostat under marknivå vilket gett en förhöjning. 
Samfälligheten ansvarar endast för ytskiktet. Anbud har tagits in på justering av ytskiktet 
men inget svar har inkommit. Kontakt har tagits med Christian Celsing som äger nr 70. Han 
hade kontakt med en firma som eventuellt kan göra arbetet men ärendet är fortfarande 
öppet.

 Betr. laddstolpar rapporterade Jens att samarbetet med de andra samfälligheterna fortgår 
och att gemensamma möten är planerade.
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 Det finns önskemål om installation av fler sleeping policemen. 

6 Planering/aktuellt 
 Joakim föreslog Christina Paulsen och Christian Celsing som nya suppleanter och sig själv som 

ställföreträdande ordförande tills nästa stämma. Styrelsen antog dessa förslag.

 Pga det rådande Coronaläget beslutades att stämman för 2021 skjuts fram till 2022. 

 Sven skriver ett brev som informerar om läget och summerar 2021, detta skickas ut i 
pappersform till samtliga medlemmar. 

 Stämma 2022

 Vårens Torgdag 

 Höstens Torgdag 

Vid protokollet 

Mats Jönsson 57
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